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Oświadczenie skierowane do komendanta głównego Policji Andrzeja Matejuka 

Szanowny Panie Komendancie! 

Z wielkim zaniepokojeniem przyjęliśmy informacje dotyczące planów redukcji stu pięciu etatów 
policyjnych w województwie warmińsko-mazurskim. Informacje te wywołały wielkie zdumienie 
i obawy wśród społeczności lokalnej. Warmia i Mazury to specyficzny region naszego kraju. 
W okresie letnim do naszego województwa przybywa liczne grono turystów, a to wiąże się 
nieodzownie z kwestią bezpieczeństwa. Ograniczenie liczby policjantów dbających o to 
bezpieczeństwo bardzo negatywnie wpłynie zarówno na mieszkańców, jak i na osoby 
odwiedzające nasz region. Rozumiemy, że wielkie aglomeracje miejskie borykają się 
z problemami kadrowymi, lecz nie jest to powód, by problemy te rozwiązywać kosztem tych 
województw, w których sytuacja jest w miarę stabilna. 

Podejmując tak ważną, brzemienną w skutki decyzję, nie wolno zapominać, że województwo 
warmińsko-mazurskie to zewnętrzna granica Unii Europejskiej. Znamienne jest też, że tak duża 
redukcja etatów dotyczy głównie województw warmińsko-mazurskiego, podlaskiego 
i podkarpackiego. Samoczynnie nasuwa się wniosek, że zmniejszenie liczby etatów dotyczy 
najbiedniejszych i najsłabiej rozwiniętych regionów. Chcemy wierzyć, że ten czynnik nie był 
argumentem i nie był brany przez Pana Komendanta pod uwagę przy podejmowaniu 
wywołującej tak istotne skutki decyzji. 

Zwracamy się do Pana Komendanta z prośbą o ponowne przeanalizowanie sytuacji 
i zaniechanie koncepcji redukcji etatów w warmińsko-mazurskiej komendzie wojewódzkiej 
Policji. 
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